

【NYCU 114-1 校級博雅講座】《 AI時代 未來人才》報名表

[NYCU 114-1 Liberal Arts

Lecture] Registration Form for "Empowering the Next Generation for the Al Era"

➡ 演講題目:《 AI 時代 未來人才》

• 主會場:本校【北投陽明校區】守仁樓 鷹才廳

● <u>實體教室同步收播:本校【台南歸仁校區】奇美樓 R215 教室</u> 〔 シ 「台南校區」事先報名者可獲得餐點一份。〕

(※本活動以中文進行)

Lecture Title: "Empowering the Next Generation for the Al Era"

Speaker: Professor Chien Lee-feng (Former Managing Director, Google Taiwan)

m Date and Time: December 03, 2025 (Wed) 10:10 - 12:00 a.m.

Venue:

Main venue: Ho Ying Tsai Memorial Hall, Shou-Ren Building, NYCU
 ("Taipei Yang-Ming Campus")

[The first 130 registrants will receive a meal, with a limit of 15 vegetarian meals available. Registered participants will be given priority while supplies last.]

 Synchronous-physical broadcasting at: Classroom R215, Chi-Mei Building, NYCU ("Tainan Gueiren Campus")
 [Registrants will receive a meal.]

(X This lecture will be conducted in Mandarin.)

libpt0829@gmail.com 切換帳戶

已停用儲存功能

當你上傳檔案並提交這份表單時,系統會記錄與你 Google 帳戶相關聯的名稱、電子郵件地址和相片

*表示必填問題

你的電子郵件

電子郵件*

因應個人資料保護法規定及本校個人資料保護政策要求,在您提供個人資料予本校 以前,於此向您說明我們蒐集、處理及利用您個人資料的範圍及方式:

In accordance with the provisions of the Personal Data Protection Law and the requirements of the school's personal data protection policy, before you provide personal data to the school, we will hereby explain to you the scope and methods of our collection, processing and use of your personal data:

一、蒐集目的:

提供本活動各項通知服務、報名者身分確認、寄送本校或與本次活動主題相關的資訊、活動訊息及本校內部管理之用。

1. Collection purpose: Provide various notification services for this event, confirm the identity of applicants, send information to the school or related to the theme of this event, event information and internal management of the school.

二、您提供之個人資料,僅供本校及授權舉辦本次活動之相關單位於中華民國領域、於上述之蒐集目的範圍內加以利用至前述蒐集目的消失時為止。

2. The personal information you provide will only be used by our school and the relevant units authorized to organize this event in the territory of the Republic of China and within the scope of the above collection purposes until the aforementioned collection purposes disappear.

三、依據個人資料保護法第3條之規定,您有權可向本校行使查詢或請求閱覽、製給複製本、補充或更正、停止蒐集/處理/利用或刪除您的個人資料。如有上述需求或疑問,請於上班時間向本校活動主辦單位聯繫。

3. According to the provisions of Article 3 of the Personal Data Protection Law, you have the right to inquire or request to read, make a copy, supplement or correct, stop collecting/processing/using or deleting your personal data from our school. If you have the above needs or questions, please contact the school event organizer during working hours.

四、若您提供之個人資料不正確,將可能影響您所享有本校提供相關聯繫及資訊服務之權益。

4. If the personal information you provide is incorrect, it may affect your rights to enjoy the relevant contact and information services provided by our school.

本人確已獲知且瞭解上述事項,並同意 貴校於所列蒐集目的範圍內,合理蒐集、處理及利用本人之個人資料。此同意書符合個人資料保護法及相關法規之要求,並將提供予本校留存,供日後取出查證。

I have indeed been informed and understood the above matters, and agree that your school will reasonably collect, process and use my personal information within the scope of the listed collection purposes. This consent form complies with the requirements of the Personal Data Protection Act and related regulations, and will be provided to the school for retention for future verification.

■ 我已詳閱並同意此蒐集個人資料告知事項暨個人資料提供同意書 / I have carefully read and agreed to this Notification of Collection of Personal Data and Consent Form for Provision of Personal Data

報名者身份別 / Categories of Applicant *

○ 本校人員 / NYCU Participants

○ 校外人士 / Non-NYCU Participants

○ 團體報名表單 / Registration Form: For group participants

參加校區與地點 / Venues & Campus (地圖/MAP) *

【主會場】「北投陽明校區」守仁樓鷹才廳 / [Main venue] Ho Ying Tsai Memorial Hall, Shou-Ren Building, "Taipei Yangming Campus"

○ 【同步教室】「台南歸仁校區」奇美樓 R215 教室 / [Synchronous classroom] R215, Chi-Mei Building, "Tainan Gueiren Campus"

繼續

第1頁, 共6頁

清除表單